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Zápis ze 16. zasedání Akademického senátu FCHI (25.2.2022) 
 (číslováno od začátku funkčního období 1.2.2020) 
 

 

Přítomni:  Mgr. Jana Šnupárková, Ph.D. 413 

Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 

RNDr. Galář Pavel, PhD. 444 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 
Ing. Jaroslav Otta, DSP 

Ing. Lucie Mašková, DSP 

Daniel Svoboda, student BSP 

 

Omluveni: Ing. Martin Člupek, Ph.D., doc. Ing. Zdeněk Slouka, Stela Bajusová 

 

Hosté:  Ing. Šálek 
   
Návrh programu: 

 
1) Schválení zapisovatele. 

2) Schválení programu. 

3) Volba místopředsedy za studentskou část akademického senátu. 

4) Informace ze zasedání kolegia děkana ze dne 15. 2. 2022. 

5) Různé. 

 

Zasedání bylo zahájeno ve 14:00 hod. 

 

Ad 1 a 2 programu: 

AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 7-0-0) a program zasedání (schváleno 7-0-0). 

Ad 3: Vzhledem k tomu, že dvěma členům studentské části AS FCHI skončil k 31. 1. 2022 

jejich mandát a že byl zvýšen počet členů studentské části AS FCHI, stali se k 1. 2. 2022 

členy AS FCHI Ing. Lucie Mašková a Daniel Svoboda. Podle článku 3, odst. 6 Jednacího řádu 

Akademického senátu Fakulty chemicko-inženýrské Vysoké školy chemicko-technologické 

v Praze byla na zasedání dne 25. 2. 2022 provedena volba místopředsedy AS za studentskou 

část senátu. V 1. kole tajné volby obdržel Ing. Jaroslav Otta 3 platné hlasy a stal se 

místopředsedou AS FCHI za studenty. 

Ad 4: Seznámení s důležitými informace z kolegia děkana ze dne 15. 2. 2022: 

Zápisy z kolegia děkana: …snadno k nalezení na stránce fakulty…. 

AS zdůrazňuje zvláště informaci o aktuálních covidových opatřeních, o nutnosti vypsání 

zkouškových termínů v případě mimořádného prodlužování zkouškového období, o vyhlášení 

nových výzev GAČR, o možných potížích s IT systémy po personálních změnách, o navýšení 

republikového rozpočtu pro vysoké školy, o procesu rekonstrukce Zikova, o budoucím 
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operačním programu OP JAK, o chystající se rekonstrukci v budově Jankovcova, o 

chystaných studijních programech v rámci NPO, o revizi elektrozařízení, o jednání s CIIRC, o 

výzvě tutorů směrem k pedagogickým pracovníkům ohledně zpětné vazby k výuce a o 

harmonogramu přijímacího řízení do DSP.  

Ad 5: Různé: 

1) AS diskutoval nad záměrem sloučení ústavů 413 a 445. Členové senátu konstatovali, že 

nemají dostatek informací o očekávaných výhodách a možných nevýhodách tohoto kroku a že 

bude nutná cílená diskuze s vedením fakulty i zástupci obou ústavů vč. pověřeného 

vedoucího. 

2) Zástupkyně Ústavu matematiky opakovaně nabízí pomoc pracovníků svého ústavu jako 

konzultantů závěrečných prací, kteří by mohli pomoci zvýšit úroveň zvláště statistického 

zpracování dat apod., což by se následně mohlo projevit i v publikacích. 

3) Členové AS se shodli, že organizace Dne otevřených dveří už volá po zlepšeních. AS FCHI 

se tudíž připojuje k záměru AS FCHT ohledně změn v rámci Dnů otevřených dveří. AS FCHI 

podporuje záměr, aby prezentace na DOD byla v rámci celé školy jednotná a došlo k 

přehodnocení rozmístění stánků po škole s cílem vyvážené prezentace jednotlivých fakult a 

všech studijních programů. 

4) AS doporučuje vyučujícím, aby se zapojili do programu „Průběžná zpětná vazba“, (viz E-

mail prorektora Jahody ze dne 15.2. t.r.). Cílem projektu je vytvoření funkčního 

komunikačního nástroje pro studenty a vyučující, který by už v průběhu semestru 

zabezpečoval sběr zpětné vazby na probíhající výuku, popř. diskusi studentů a vyučujících 

o průběhu výuky, což by mělo vést ke změnám či přizpůsobení výukových postupů, aby co 

nejlépe odpovídaly potřebám studentů i pedagogů. Další informace poskytne koordinátor 

projektu, člen AS VŠCHT, David Horký (horkya@vscht.cz). Zájemci o účast v projektu se 

hlásí prostřednictvím formuláře na https://forms.gle/UKpBKnZjD2XgcHm89. 

5) Studentští členové AS žádají všechny garanty základních laboratoří, aby i českým 

studentům nabízeli laboratorní výuku vedenou v angličtině.  

 

Další, 17. řádné zasedání AS se bude pravděpodobně konat ještě březnu 2022, přesné datum, 

místo a čas budou upřesněny ve vyhlášení. 

 

Zapsal a za správnost ručí:                                                    Dr. Ing. Pavel Vrbka 
předseda AS 

 
 

V Praze dne 28. února 2022 


